

Protokoll från SPF Seniorerna styrelsesammanträde i Örebrodistriktet

Tid Måndagen den 17 mars 2025, kl. 10:00 – 12:30
Plats Föreningarnas hus

Närvarande:

Styrelsen: Siv Kanon ordförande
Stig Blomqvist
Tomas Hagenfors
Anita Jakobsson Ström
Johan Strandberg
Sören Karlsson Arevång
Per H Aspeli
Arne Augustsson
Lars Idstam sekreterare

Uppdragsansvariga Birgitta Borg

- §1 **Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.**
- §2 **Till justerare** valdes Sören Karlsson Arevång
- §3 **Övriga frågor** se §13
- §4 **Dagordningen fastställdes**
- §5 **Föregående sammanträdesprotokoll** från 2025-02-18 gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna
- Kvarvarande uppgift: Publicera listan på SPF Webbinarier, som Stig B tagit fram, på vår hemsida: **Ansv.: Lars --' > Christer**
- §6 **Ekonomi.**
- Johan redogjorde för ekonomin och redogjorde för förslag till budget för 2025. Förslaget godkändes av styrelsen.
 - Diskussion uppstod runt hur styrelsearvodet, som föreslås att höjas på stämman, var fördelat. **Beslut:** Full transparens ska råda, varför detta kommer att förtydligas på nästa styrelsemöte.
 - Ansvariga för vissa områden (resor, RPR, IT etc.) ska kallas "Uppdragsansvariga"
- §7 **Utbildningar/konferenser.**
- a. **Egna (Birgitta)**
- 3/3 10-15 KPR-konferens i Svalan, Örebro
- Uppskattad konferens. SV kunde efter visst tekniskt strul genomföra en presentation. Nästa KPR-konferens blir 6 oktober 2025 i Svalan.
- Idé till fråga till alla föreningar: Vad har ni uppnått i era KPR-möten?

13/3 10-16 Distriktskonferens i Svalan, Örebro

Vi byter namn från Ordförandekonferens till Distriktskonferens. Rapport skrivs av **Johan S, Lars I och Per A** som ska läggas ut på hemsidan. Många saknade bord. Dålig akustik och avsaknad av hörselslinga. **Birgitta** meddelar detta till Svalan. Annars mycket uppskattat av O, S och K.

Idé: Kan vi bjuda in olika funktioner på varje distriktskonferens som exempelvis valberedaren, revisorer t.ex?

Flera kassörer hade frågor om medlemssystemet, vilket tyder på att vi har behov av utbildning i systemet.

Apropå valberedare så har SPF bra material för valberedare.

Kassörer hade frågor om försäkring för seniorer över 85år. **Johan** lovade att sända svar till dem.

Många på konferensen saknar den "gamla" listan på alla nya 65-åringar. **Siv** tar upp det i rätt forum.

3/4 10-15 Utbildning i kommunikation (SV-regi) i SV, Örebro

Skicka påminnelse till föreningarna. Cc till ordförande.

13/5 10-15 Hörselkonferens i City Konferensen. Kl. 10-15. 9:30 fika med macka. Distriktet står för reseersättning. Samåkning önskas. SV betalar kostnader som sen faktureras oss. Konferensen riktar sig endast till SPF-medlemmar. **Birgitta** redovisade förslag på inbjudan.

Externa

- SPF framtidskonferens 19/3 i Västerås. Tema 2030
 - Siv, Tomas och Sören deltar från distriktet. Inte många föreningar som anmält sig än.
 - Resekostnader för föreningar betalas av dem själva.
- "Passion hela livet" (Birgitta/Arne)
 - 19/3 13-16 träff i Föreningarnas Hus med fokus på boendefrågor. SPF har ju ett nytt boendepolitiskt program. Utnyttja presentationen av Fredrik von Platen med erfarenhet från Kristinehamn.
- Möte med PRO, SKPF, RPG och SPF. (Stig/Tomas)
 - Försöker att utarbeta en gemensam strategi för bostadsfrågor.
- Länsstyrelsen (Stig)
 - 27/3 10:30-15:00 AI workshop med Martin Appel.
- Äldrecentrum i Storstockholm (Stig)
 - Ger ut många forskningsrapporter runt ändrefrågor.
 - Man kan prenumerera på deras nyhetsbrev: <https://aldrecentrum.se/>

§8 Resor

- Inget nytt

§9 RPR-möte (Birgitta)

- Nästa möte 26/3 då Andreas Svahn ska tackas av.
- Senaste AU blev inställt.
- Separat koordineringsmöten PRO, SKPF, RPG och SPF.

§10 Rapport från Uppdragsansvariga

- Christer via e-post (var inte närvarande på mötet):
 - 24/3 genomgång om hemsidan. 4 nya webbredaktörer anmälda.
 - Christer har hjälpt Karlskoga med att skicka ut veckomejl via medlemssystemet.
- Per A rapporterade att marsutgåvan av Trafik&säkerhet är utskickad.

§11 Distriktskalender

- Är uppdaterad

§12 Webinarier

- Inga rapporter

§13 Övriga frågor

- a. DO-konferens 8-9/4 i Sthlm. Siv har förhinder. Stig åker.
- b. Distriktets valberedning
 - 2 st valberedare saknas. Alla hjälps åt att tipsa om kandidater.
- c. Lagerhållning i kansliet
 - **Johan och Anita** avgör vad som ska lagerhållas.
- d. Rensa material i kansliet.
 - **Johan och Anita** avgör själva.
- e. Projektpengar till föreningarna i distriktet
 - Skicka ut information till föreningarna. **Ansv.: Johan och Anita**
- f. STÄMMAN 24/4
 - Lars visade förslag på inbjudan. Anita skickar ut inbjudan och förslag på dagordning onsdag 19/3. Icke ombud ska anmäla sig via e-post och betala 200 kr via BG. Delegater går gratis och anmäler sig via medlemsystemet enligt instruktion på inbjudan
 - Årsberättelse och Årsredovisning skrevs under av samtliga styrelseledamöter.
 - Alla dokument är färdiga förutom Budget 2025 samt program för dagen.
 - Anita, Johan och Lars planerar alla utskick via Zoom torsdag 20/3 kl. 11:00. Vi kommer även att bestämma utformningen av styrelsens namnskyltar
 - Inga motioner har inkommit. Sista dagen för motion till oss är 4 veckor innan stämman (=27 mars). Motion ska först passera förening där sista dag för motion är 5 veckor innan stämman (20 mars)
 - Om vi behöver träffas i styrelsen p.g.a. inkomna motioner kallar Lars till Zoom-möte.
 - Två broschyrer att dela ut/lägga i påsen:
 - "Välkommen som medlem...."
 - "5 starka skäl..."
- g. Rapport kontaktperson till alla föreningar.
 - Lars besöker Ljusnarsbergs årsmöte 23/4. De vill lägga ned föreningen. Viktigt att de förstår att medlemmar där kommer att tappa sina försäkringar. Lars hjälper dem att förstå alternativa lösningar.
- h. SV samverkan.
 - Inget nytt
- i. Fest/Tillställning 27 maj 2025

Arbetsgruppen **Johan, Tomas och Stig** och **Sören** jobbar på.
Gruppen träffas 17/3 för att fila på detaljerna
- j. "På gång" . Utformning

Styrelsen godkänner att "på gång" får utgöra fler sidor än en.
April-numret: Påminn att föreningar måste uppdatera i medlemsystemet om medlemsavgift 2026 samt nya och avslutade uppdrag.
Irene Rosell (f.d. polis) vill gärna få med några rader om brottsoffer.
- k. Information till politiska partier (Sören/Stig)

Siv och Sören vill gärna få in synpunkter vad vi ska meddela politikerna angående vilka äldrefrågor vi vill fokusera.
- l. SPF Kongress i 2-4 juni 2025 i Sthlm

Den nya styrelsen bestämmer vilka som får åka. Vi får skicka 3 delegater. (Stadgar: 1 delegat per påbörjad 2500 medlemmar) Distriktet betala resekostnaderna för våra delegater.

m. Uppdatering av vår broschyr på nätet

- Lars tar fram kort historik hur Örebro distriktet startade. Det ska införas i broschyren. Vi bildades 1976. Lars kontaktar Arkivcentrum för att kolla i gamla protokoll.
- Uppdaterad efter stämman av Per.
- Vi skriver ut en reklamfri utgåva.

n. Årsmöte Föreningarnas hus 19/3. Stig representerar oss

o. PEAB-möte (Stig)

- De vill prata med några medlemmar i Örebro. PEAB planerar nya hus i Ladugårdsängen.

§14 Nästa styrelsemöte (konstituerande)

Torsdag 24/4–2025 Efter stämman i Karlskoga.

§15 Ordförande avslutade mötet och tackade alla deltagare

Sekreterare

Justerare

Lars Idstam

Ordförande

Sören Karlsson Arevång

Siv Kanon